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Abstract (en)
Machine (1) for renewal of a railway track (4) comprising rails (2) and sleepers (3) has a two-part (7) machine frame (6), supported at its end
side on the track by a rail movement mechanism (5), with a link (8) between both frame parts. It has a sleeper location device (21) and a sleeper
accommodation device (43), between which is an endlessly rotatable clearance device (11) for accommodation of ballast (14). A first conveyor belt
unit (17) is available for moving ballast away. Between the clearance device and the sleeper location device is a ballast discharge unit (23), at the
end (22) of which in the machine longitudinal direction runs a second conveyor belt unit (19) for transport of ballast and a drive-impelled height-
adjustable ballast levelling device (27).

Abstract (de)
Eine Maschine (1) zur Erneuerung eines aus Schienen (2) und Schwellen (3) bestehenden Gleises (4), weist einen aus zwei Rahmenteilen
(7) gebildeten Maschinenrahmen (6) auf, der endseitig durch Schienenfahrwerke (5) auf dem Gleis (4) abstützbar ist. Zusätzlich sind ein beide
Rahmenteile (7) miteinander verbindendes Rahmengelenk (8) sowie eine Schwellenablage-vorrichtung (21), eine Schwellenaufnahmevorrichtung
(43) und eine endlose, in Rotation versetzbare Räumvorrichtung (11) zur Aufnahme von Schotter (14) vorgesehen. Zwischen Räumvorrichtung
(11) und Schwellenablage-vorrichtung (21) sind eine Schotterabwurfeinrichtung (23), ein dieser zugeordnetes Abwurfende (22) einer in
Maschinenlängsrichtung verlaufenden zweiten Förderbandeinheit (19) für den Transport von Schotter (14) und eine höhenverstellbare
Schotterplaniereinrichtung (27) angeordnet. <IMAGE>
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